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 9.9.19ישיבת ועד 

 

 : פתיחה

 תפקוד הועד בשנה החולפת

 כלפי חוץ נראה כי הארגון פעיל, יש יותר התעניינות ואנחנו מקבלים פידבקים טובים מהשטח. 

 בפועל, התקשנו להניע תהליכים משמעותיים 

ניתן לראות זאת ע פי הדיווחים החודשיים שחזרו כמעט ריקים   – פעילות חלקית מאוד של הועדות •

 )ניתן לצרף(

 מטרות ויעדים שנקבעו הושגו באופן חלקי, למשל: •

 לא התקיימה פעילות לאחר פגישה ראשונה  –קשר עם הורים "הורי מנת"ה" 

 הגענו לאחוז קטן מאוד מהסטודנטים -ועדת קשרי פנים

 מנגנון מסודרלא התקדמנו לבניית  -אתיקה

 הצעה לחברי הועד שלא מצליחים לפנות זמן לפעילות שוטפת לפנות את מקומם  

 

 לרבעון הקרוב:מטרות ויעדים 

  – הקמת מנגנון הסמכה •

 דק(  5עד  –רקע: התכתבות עם נייל, פגישות עם הילה )בקצרה   

 : הסבר קצר לגבי המנגנון

 נציגי תוכניות(מי יהיו חברי הועדה )נציגי מנתה, היל"ה )?(,  .1

 מטרות הועדה: יצירת מנגנון הסמכה ושימור הסמכה ישראלי  .2

  + תאריך לפגישת התנעה מינוי קבוצת פעולה  .3

 שני מתנדבים מעוניינים להצטרף: דורון מוסקוביץ וסנדרה אנטוניוב.  - צירוף חברים חדשים לועד •

 .השונות ללא בחירות, באישור הועד המנהל מתנדבים נוספים יכולים להצטרף לועדות

 : בהתאם להמלצות עו"ד אמיר ברק -פעילות מסודרת מול רשם העמותות •

 תוספת לתקנון לגבי הועד המנהל 

 הכנת דוחות כספיים 

 הכנת דוחות מילוליים 

 ןקבלת אישור רו"ח לגבי מנהל תקי

 

 

 


